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Protokół Nr 154/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego 

odbytego w dniu 12 lipca 2023 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego odbyło się w siedzibie Starostwa Powiatowego 

w Grudziądzu, przy ul. Małomłyńskiej 1. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Adam Olejnik  - Starosta 

2. Marcin Dziadzio  - Wicestarosta 

3. Barbara Dobek  - Członek Zarządu 

4. Krzysztof Klucznik  - Członek Zarządu 

5. Aleksander Zadykowicz - Członek Zarządu 

a ponadto: 

1. Grażyna Kalita - Skarbnik Powiatu 

2. Dorota Kaczerowska - Sekretarz Powiatu 

3. Rafał Zieliński  - Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg 

4. Zdzisław Tyczyński - Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości 

5. Adam Feldmann  - Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetowych na rok 2023. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu ośrodka rekreacyjno – 

wypoczynkowego w obrębie Biały  Bór, gmina Grudziądz. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego                             

w północnej części obrębu  Zakurzewo przy drodze gminnej nr 040105C, gmina Grudziądz. 

6. Sprawy organizacyjne, zapytania, wolne wnioski. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu otworzył Starosta p. Adam Olejnik, witając wszystkich 

obecnych biorących udział w posiedzeniu. Starosta p. Adam Olejnik stwierdził, że w posiedzeniu 

bierze udział 5 na 5 Członków Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 
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Lista obecności z posiedzenia Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w dniu 12 lipca 2023 r. stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu. 

Starosta p. Adam Olejnik przedstawił porządek posiedzenia oraz zapytał, czy Członkowie 

Zarządu chcą wnieść uwagi, w związku z czym Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zaproponował 

wycofanie z porządku posiedzenia punktu dotyczącego projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w północnej części obrębu Zakurzewo przy drodze gminnej  

nr 040105C, gmina Grudziądz. 

Następnie Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zaproponował przerwę, na co pozostali Członkowie 

Zarządu przystali. 

Po wznowieniu posiedzenia Wicestarosta p. Marcin Dziadzio wycofał wniosek o usunięciu 

z porządku posiedzenia punktu dotyczącego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego  

w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 

położonego w północnej części obrębu Zakurzewo przy drodze gminnej nr 040105C, gmina 

Grudziądz. 

Wobec braku dalszych pytań i uwag, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w którym 

wszyscy Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia.  

 Następnie Starosta p. Adam Olejnik poprosił Skarbnik Powiatu p. Grażynę Kalitę  

o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie 

dochodów i wydatków budżetowych na rok 2023.  

Skarbnik p. Grażyna Kalita przedstawiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2023. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania  

do przedstawionego projektu uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego.  

Wobec braku pytań i uwag, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego 

Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli uchwałę Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2023. 

Uchwała Nr 154/238/2023 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetowych na rok 2023 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Kolejno Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do punktu posiedzenia dotyczącego projektu 

uchwały Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenu ośrodka rekreacyjno – wypoczynkowego w obrębie 

Biały Bór, gmina Grudziądz. Zwrócił uwagę na to, że Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik 

prowadzi działalność gospodarczą na ww. terenie. Następnie poprosił Inspektora w Wydziale Geodezji 

i Nieruchomości p. Zdzisława Tyczyńskiego o przedstawienie projektu uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu ośrodka rekreacyjno – wypoczynkowego w obrębie Biały Bór, gmina 

Grudziądz. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński przedstawił projekt uchwały 

Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu ośrodka rekreacyjno – wypoczynkowego w obrębie 

Biały Bór, gmina Grudziądz. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania  

do przedstawionego projektu uchwały.  

Wobec braku uwag i pytań, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego za 

przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały głosowało 4 Członków Zarządu, natomiast Członek 

Zarządu p. Krzysztof Klucznik wstrzymał się od głosu, ze względu na prowadzony przez niego 

Ośrodek Rekreacyjno – Wypoczynkowy w obrębie Białego Boru.  

Uchwała Nr 154/239/2023 Zarządu Powiatu Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu ośrodka rekreacyjno – 

wypoczynkowego w obrębie Biały Bór, gmina Grudziądz stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 Następnie, na prośbę Starosty p. Adama Olejnika Inspektor w Wydziale Geodezji  

i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński przedstawił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Grudziądzkiego w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w północnej części obrębu Zakurzewo przy drodze gminnej  

nr 040105C, gmina Grudziądz. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wnoszą uwagi lub zapytania  

do przedstawionego projektu uchwały, w związku z czym:  

1. Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik wyraził opinię, iż dyskusja w tej kwestii powinna 

odbyć się po zapoznaniu się z opinią mieszkańców.  

2. Wicestarosta p. Marcin Dziadzio wyraził obawę spowodowaną brakiem komplementarnej 

wiedzy w tym zakresie. Nadmienił, iż obok omawianego terenu znajduje się park krajobrazowy Góry 

Łosiowe i wysypisko powiększa się w jego stronę. Powiedział, że przydatna byłaby wiedza o tym,  

czy mieszkańcy omawianego terenu są poinformowani o całym procesie i długości jego trwania, 
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ponieważ to ułatwiłoby podjęcie decyzji. Wicestarosta p. Marcin Dziadzio zapytał Inspektora  

w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisława Tyczyńskiego o formalną możliwość opinii na ten 

temat, np. od wójta. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział,  

że na podstawie wcześniejszych wyroków sądów administracyjnych i opinii prawnych odnośnie 

podobnych uzgodnień wywnioskował, że w sytuacji chęci odmowy takiego ustalenia, należy wskazać 

konkretny przepis prawny. Dodał, że aby odmowa ta była wiążąca należy wskazać, co dany podmiot, 

w tym przypadku Gmina Grudziądz, ma zrobić, żeby uzyskać uzgodnienie pozytywne.  

3. Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy uzyskanie opinii od osób fizycznych, w tym przypadku 

właścicieli działek, nie miałoby na to wpływu. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński odpowiedział, że nie miałoby 

wpływu, ponieważ jest to zadanie Gmin i inwestora. 

4. Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy znany jest przebieg takiego procesu w Gminach. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział, że proces wynika 

ściśle z ustawy, więc w tym konkretnym przypadku jednym z elementów są uzgodnienia projektu 

planu, natomiast potencjalny wykup tych nieruchomości to zadanie inwestora. 

5. Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy ustawa określa zakres uzgadniania projektu planu, jako 

kompetencje Powiatu. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział, że nie jest on 

wprost określony. Dodał, że kompetencje Powiatu Grudziądzkiego są bardzo szerokie  

i wynikają z wielu ustaw, natomiast w ramach tego samego przepisu uzgodnienia daje również 

konserwator zabytków, który może wskazać, że w danym projekcie, np. opieka konserwatorska nie 

jest właściwa zgodnie z przepisami ustawy oraz wskazać, co należy wprowadzić żeby była właściwa. 

Poinformował, że w przeszłości najczęściej występowały przypadki w których uzgodnienia odmawiał 

konserwator zabytków lub zarząd dróg. 

6. Starosta p. Adam Olejnik zapytał o kwestię ochrony gruntów i lasów. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział, że jeśli chodzi  

o ochronę gruntów to Powiat Grudziądzki ma kompetencje odnośnie decyzji o wyłączeniu  

do dyspozycji rolnej. Dodał, że w przypadku przeznaczenia gruntów na cele nierolnicze trzeciej klasy, 

na etapie projektowania planu, Gmina występuje do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o wydanie 

zgody na zmianę przeznaczenia terenów trzeciej klasy na cele nierolnicze. 
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7. Starosta p. Adam Olejnik zapytał o kwestię środowiska i parków krajobrazowych. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział, że tego rodzaju 

uzgodnienia również wynikają z ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, czyli także 

muszą być uzgodnione.  

8. Członek Zarządu p. Krzysztof Klucznik nawiązał do wypowiedzi Inspektora w Wydziale 

Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisława Tyczyńskiego i podkreślił, że Zarząd Powiatu i sam Powiat 

Grudziądzki działa na rzecz i terenu i ludzi oraz dodał, że obie kwestie są tak samo ważne i można 

powołać się na tzw. dobro społeczne.  

9. Starosta p. Adam Olejnik poinformował, że przygotowany jest projekt listu intencyjnego  

w sprawie budowania traktu pieszo – rowerowego. Dodał, że ważną kwestią jest  

to, że trzeba poprawić stan bezpieczeństwa niechronionym uczestnikom ruchu. 

10. Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński nawiązując do wypowiedzi Członka 

Zarządu p. Krzysztofa Klucznika wspomniał o kwestii samochodów ciężarowych, które miały 

poruszać się równoległym odcinkiem drogi od strony leśnej i kościoła. Powiedział, że byłoby  

to możliwe w przypadku przebudowy skrzyżowania z drogą wewnętrzną bezpośrednio na teren 

składowiska, ponieważ samochody, które dojeżdżają do składowiska nie mają technicznej możliwości 

wjazdu. Dodał, że jeśli miałoby się to zmienić, konieczna byłaby przebudowa drogi wewnętrznej  

i poprowadzenie wjazdu pod innym kątem do drogi powiatowej. 

11. Starosta p. Adam Olejnik powiedział, że ta kwestia nie znajduje się w uzgodnieniach w planie, 

czyli stanowiłaby ona dodatkowy element. Dodał również, że należałoby zwrócić  

się z pytaniem do Gminy, czy w związku z tą sytuacją nastąpi pogorszenie bezpieczeństwa oraz,  

czy zabezpieczyła mieszkańców na okoliczność zwiększonego ruchu.  

Starosta p. Adam Olejnik zaproponował odroczenie głosowania, nad projektem uchwały w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu położonego  

w północnej części obrębu Zakurzewo przy drodze gminnej nr 040105C, gmina Grudziądz, do czasu 

uzyskania odpowiedzi na powstałe wątpliwości. Zarząd Powiatu w drodze głosowanie jednogłośnie 

wyraził zgodę na powyższe. 

Następnie Starosta zapytał Inspektora w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisława 

Tyczyńskiego o kwestie związane z budową ścieżki pieszo – rowerowej przebiegającej przez Piaski, 

Linarczyk, Kobylankę i Dębieniec. 

Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Zdzisław Tyczyński powiedział, że Powiat 

Grudziądzki złożył wniosek na budowę ww. ścieżki który znajduje sie na liście podstawowej  

o dofinansowanie w Urzędzie Marszałkowskim w ramach programu Fundusze Europejskie dla Kujaw 

i Pomorza (FEdKP) 2021-2027. 
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 Kolejno, Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do punktu posiedzenia tj. sprawy organizacyjne, 

zapytania i wolne wnioski, w związku z czym: 

1. Skarbnik p. Grażyna Kalita przedstawiła prośbę Stowarzyszenia Klub Sportowy FIJEVIA 

Fijewo skierowaną do Starosty Grudziądzkiego o patronat i pomoc przy sfinansowaniu nagród 

rzeczowych dla zwycięzców, w związku z organizacją V edycji Pucharu Zamku Radzyńskiego. 

Dodała, że wydarzenie odbędzie się 29 lipca 2023 roku na Placu Zamkowym w Radzyniu 

Chełmińskim. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na objęcie patronatu przez Starostę Grudziądzkiego i na przyznanie 

wsparcia finansowego do kwoty 700 zł na zakup pucharów dla zwycięzców.  

2. Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Adam Feldmann poinformował, że 5 lipca 

2023 r. Wójt Gminy Grudziądz zwrócił się do Powiatu Grudziądzkiego o wyrażenie zgody na zmianę 

decyzji Wójta Gminy Grudziądz o warunkach zabudowy dla dwóch działek w Pieńkach Królewskich 

wydanej p. Leszkowi Ferszka. Poinformował, że Wójt Gminy Grudziądz wydał decyzję o warunkach 

zabudowy polegającą na tym, iż zmienił sposób użytkowania budynku gospodarczego na budynek 

usługowy i decyzja ta stała się ostateczna. Inspektor w Wydziale Geodezji i Nieruchomości p. Adam 

Feldmann powiedział, że p. Leszek Ferszka zwrócił się do Wójta o zmianę tej decyzji poprzez 

dopisanie w niej punktu, że na tym terenie odbywać się będzie przetwarzanie odpadów 

wielkogabarytowych o kodzie 20 03 07 Odpady wielkogabarytowe. Nadmienił, że demontaż odpadów 

odbywać się będzie poza instalacjami i urządzeniami w budynku w sposób ręczny przy użyciu 

narzędzi takich jak: piła łańcuchowa, młotek, łom, śrubokręty oraz dodał, że jeśli każda ze stron 

wyrazi zgodę, decyzja ta może zostać zmieniona. 

Starosta p. Adam Olejnik zapytał, czy Członkowie Zarządu wyrażają zastrzeżenia do przedstawionej 

zmiany decyzji. 

Przy braku uwag Starosta p. Adam Olejnik przedstawił propozycję pisma do Wójta Gminy Grudziądz 

wyrażającego zgodę na zmianę ostatecznej decyzji Wójta Gminy Grudziądz ustalającej warunki 

zabudowy dla przedsięwzięcia inwestycyjnego polegającego na zmianie sposobu użytkowania 

budynku gospodarczego na budynek usługowy. 

Starosta p. Adam Olejnik przeszedł do głosowania, w wyniku którego wszyscy Członkowie Zarządu 

jednogłośnie wyrazili zgodę na powyższe. 

Pismo Zarządu Powiatu z dnia 12 lipca 2023 r. o sygnaturze GN.6821.21.2023 skierowane do Wójta 

Gminy Grudziądz wyrażające zgodę na zmianę ostatecznej decyzji Wójta Gminy Grudziądz ustalającej 

warunki zabudowy dla przedsięwzięcia inwestycyjnego polegające na zmianie sposobu użytkowania 

budynku gospodarczego na budynek usługowy stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Kolejno głos zabrał Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński informując  

o bieżących przedsięwzięciach: 

1. Zrealizowano remont drogi metodą masy na gorąco w miejscowości Skarszewy, obecnie 

prace trwają w miejscowości Szumiłowo, a kolejne odbywać się będą w Rogóźnie oraz na odcinku 

drogi relacji Rogóźno Zamek – Gruta oraz w Słupie. 

2. 12 lipca 2023 r. nastąpi rozstrzygnięcie przetargu w sprawie remontu drogi w Lisich 

Kątach. 

3. Wyłoniono wykonawcę na dostawę piasku pod względem przygotowań do okresu 

zimowego. 

4. Ogłoszono przetarg na dostawę soli. 

5. Wysłano zapytania o nadzory dotyczące zadań, które zostały zaakceptowane na ostatniej 

Sesji Rady Powiatu Grudziądzkiego. 

6. Trwają przygotowania do drugiego zabiegu koszenia poboczy dróg powiatowych. 

7. Obecnie remontowany jest chodnik w miejscowości Szumiłowo. 

Członek Zarządu  p. Aleksander Zadykowicz zapytał o skrzyżowanie w miejscowościach Szumiłowo 

– Zakrzewo. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg p. Rafał Zieliński odpowiedział, że ten odcinek remontowany 

jest masą na gorąco. 

W związku z brakiem dalszych spraw organizacyjnych, zapytań i wolnych wniosków oraz 

wyczerpaniem porządku obrad Starosta p. Adam Olejnik podziękował wszystkim za udział  

w spotkaniu, po czym zakończył 154 posiedzenie Zarządu Powiatu Grudziądzkiego. 

 

Starosta 

/-/ Adam Olejnik 

 

Wicestarosta 

/-/ Marcin Dziadzio 

Członek Zarządu 

/-/ Krzysztof Klucznik 

 

Członek Zarządu 

/-/ Aleksander Zadykowicz 

 

Członek Zarządu 

/-/ Barbara Dobek 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Magdalena Topolewska 


